

HAUNTINGTON BREAKFAST



SATURDAY
OCTOBER 19, 2019
8am-11am

Dear Parents of HMS Students,

We are excited about the upcoming Hauntington Breakfast on Saturday, October 19, 2019. The Hauntington Breakfast is the largest fundraiser of the year and there are many ways you can support this grand event!

Sell Tickets: The attached permission slip will give your student permission to sell breakfast tickets for the Hauntington Breakfast. You can also choose "I do not give permission for my student to sell tickets" option. Either way, we would love to have everyone turn in a permission slip by Friday, August 30th. Please have your student return their signed permission slip to the office. Prizes will be awarded to those who sell tickets!

Become a patron: The top 3 patron levels include invitation for your students to an on-campus lunchtime feast with food from Tony's pizza and Tpumps' tea. The top 2 patron levels will get a personalized keepsake medieval banner with your family name on it. These will be on display at the event! Please drop off completed patron forms to the office.

Donate to the Bakery: Donate baked goods to sell in our bakery booth. If you choose not to bake, you can make a bakery donation of \$10, payable to HMS PTA. Please drop off payment in the office.

Volunteer: It takes a kingdom to run an event like this, we need pancake flippers, booth attendants, and VIP breakfast servers. Please sign up on our sign-up genius!

You may also visit www.hauntingtonbreakfast.com to purchase patron levels, tickets, and bakery donation. Please send this link to out of town family and friends who may wish to donate and support our school!

Thank you so much for joining us in our quest to raise funds for our HMS castle!

Your 2019 Hauntington Breakfast Chairs,

Jennifer Park
Jennifer Park

Jane Feinberg
Jane Feinberg

HAUNTINGTON
BREAKFAST



SATURDAY
OCTOBER 19, 2019
8am-11am

親愛的漢庭頓家長，

我們很開心一年一度的早餐募款餐會又來了，今年的日期是 10 月 19 日。
這募款餐會是本學年度最盛大的，我們期待您的熱情參與。

售票：在售票同意書上，您可以選擇「同意」或者是「不同意」您的小孩售票，無論您選擇為何，請將同意書在 8 月 30 日星期五前交回學校辦公室。有參與賣票的同學將有小獎勵哦！！

贊助：選擇 \$ 1,000、\$ 750 的贊助者，您的小孩(們)可以被邀請到學校享用披薩及茶飲，除此之外，還會有印有您姓氏的紀念品。選擇 \$ 500 的贊助者，您的一位小孩可以被邀請來享用披薩及茶飲。

贊助烘焙：您可贊助自製烘焙品，也可捐款 \$ 10 支票抬頭請寫 HMS PTA，支票請交給學校辦公室。

志工：我們需要志工幫忙作鬆餅、顧攤位，請至 Sign-up genius 報名。

您同時可以到學校的網站 www.hauntingtonbreakfast.com 來贊助及買票。
如您有親友願意響應這一個有意義的活動，也歡迎他們到學校網站來支持我們

非常謝謝各位家長的熱情贊助及幫忙，敬邀各位一起來共襄盛舉！

2019 年漢庭頓中學募款餐會主辦人，

Jennifer Park

Jane Feinberg

HAUNTINGTON BREAKFAST



SATURDAY
OCTOBER 19, 2019
8am-11am

HEAR YE, LORDS AND LADIES!

Your Grace, Alana Faure, Queen of Huntington, Protector of the Realm, and Leader of Foxes, along with her PTA legion, requests your presence at the annual Huntington Breakfast! This grand event is one of Huntington Middle School's largest fundraisers. Support from all over the kingdom is needed to make this event a success! Come and feast upon pancakes, coffee, and yummy Asian food! Play games such as nerf crossbows and win great prizes!
Please consider a patron donation to support HMS and our children's education.

BE A PATRON OF THE 2019 HAUNTINGTON BREAKFAST!

PATRON LEVELS

\$1000 KINGS & QUEENS

- 1 VIP Parking Spot day of breakfast
- 10 VIP Breakfast Tickets
- 40 Game Booth Tickets
- Invitation for your HMS students to the Tpumps and Tony's event
- Personalized Keepsake Medieval Banner with your family name on it
- Recognition in the Fox Facts, newspaper, and signage at the event

\$750 PRINCE & PRINCESSES

- 6 VIP Breakfast Tickets
- 30 Game Booth Tickets
- Invitation for your HMS students to the Tpumps and Tony's event
- Personalized Keepsake Medieval Banner with your family name on it
- Recognition in the Fox Facts, newspaper, and signage at the event

\$500 LORDS & LADIES

- 4 VIP Breakfast Tickets
- 20 Game Booth Tickets
- Invitation for one of your HMS students to the Tpumps and Tony's event
- Recognition in the Fox Facts, newspaper, and signage at the event

\$250 KNIGHTS & SQUIRES

- 2 Regular Breakfast Tickets
- 10 Game Booth Tickets
- Recognition in the Fox Facts, newspaper, and signage at the event

\$100 THE KING'S COUNCIL

- 1 Regular Breakfast Ticket
- 5 Game Booth Tickets
- Recognition in the Fox Facts, and newspaper

\$50 THE ROYAL LEGION

- Recognition in the Fox Facts and newspaper

Student's Name _____ Home Room Teacher _____ # _____
Name (for recognition) _____ Amount of Donation \$ _____
Parent's Email: _____

Please make check payable to Huntington PTA Tax ID# 95-6116587

Fantastic Fox Patrons will count toward the Lords & Ladies sponsorship level.

Questions?

Jennifer Park: jenpark55@yahoo.com or Jane Feinberg: janiet65@hotmail.com

HAUNTINGTON BREAKFAST



SATURDAY
OCTOBER 19, 2019
8am-11am

2019 漢庭頓早餐會贊助者表格

每年的漢庭頓早餐會是我們一年當中最大的一次募款活動。活動的成功舉辦需要家長和社區人士的支持和參與。為了表達對學校和孩子們的教育的支持，希望大家可以成為本次活動的贊助人。

\$ 1000 贊助級別

- 1 個 VIP 停車位
- 10 張 VIP 早餐會門票
- 40 張遊戲卷
- 學生將獲受邀參加披薩派對
- 獲得特別印有您姓氏的紀念品
- 贊助者大名將出現在學校週報及社區報紙上，以及活動當天公佈欄

\$ 750 贊助級別

- 6 張 VIP 早餐會門票
- 30 張遊戲卷
- 學生將獲受邀參加披薩派對
- 獲得特別印有您姓氏的紀念品
- 贊助者大名將出現在學校週報及社區報紙上，以及活動當天公佈欄

\$ 50 贊助級別

- 學校週報及社區報紙印有贊助者大名

\$ 500 贊助級別

- 4 張 VIP 早餐會門票
- 20 張遊戲卷
- 學生(一位)將獲受邀參加披薩派對
- 贊助者大名將出現在學校週報及社區報紙上，以及活動當天公佈欄

\$ 250 贊助級別

- 2 張早餐會門票
- 10 張遊戲卷
- 贊助者大名將出現在學校週報及社區報紙上，以及活動當天公佈欄

\$ 100 贊助級別

- 1 張早餐會門票
- 5 張遊戲卷
- 贊助者大名將出現在學校週報及社區報紙上，以及活動當天公佈欄

學生姓名 _____ 第一節課教師 _____ # _____
家長姓名(用於答謝) _____ 贊助金額 \$ _____

支票抬頭請寫 Huntington PTA | Tax ID # 95-6116587

如果您已經在填寫 First Day Packet 時為早餐會捐款，兩次捐款的總額將用來確定您最終的捐款等級。感謝您的慷慨捐助和大力支持

如有問題請聯絡：

Jennifer Park : jenpark55@yahoo.com , Jane Feinberg : janiet65@hotmail.com

SELL, SELL, SELL!



EARN GREAT PRIZES!

PRIZE LIST

THE MORE YOU SELL, THE MORE YOU EARN, ALL PRIZES ARE CUMULATIVE!

4 TICKETS: Pick a prize from the prize table

6 TICKETS: A Cal Oaks Pharmacy Ice Cream Gift Certificate

8 TICKETS: A Certificate for a Habit Charburger

10 TICKETS: HMS Popsocket

12 TICKETS: Tpumps and Tony's party- Invitation to an exclusive on-campus lunchtime feast featuring Tpumps' tea and Tony's pizza

15 TICKETS: A Certificate for a slice of Tony's pizza

20 TICKETS: HMS Bluetooth Speaker

30 TICKETS: Starbucks Gift Card

50 TICKETS: A Gift Card for 2 tickets to the VOID Virtual Reality Experience

Top ticket sales for 6TH, 7TH AND 8TH by grade wins an HMS Under Armour Hustle Backpack!

Grand Prize for the top HMS seller wins a pair of Apple AirPods!
(or Apple Gift Card of equivalent value)

****All prizes must be picked up from the prize table. Two dates available for pickup during lunchtime: 9/26/19 and 10/17/19.**

Questions: contact Cathy Newton cathynewton417@gmail.com

HAUNTINGTON
BREAKFAST



SATURDAY
OCTOBER 19, 2019
8am-11am

TICKET SELLING PERMISSION FORM

The annual Hauntington Breakfast is a major PTA fundraiser and proceeds from this event are used to pay for needed materials, equipment and programs that directly benefit the kids at HMS. It will be a morning filled with fun, food, games and surprises! All students are invited and encouraged to participate in the Hauntington Breakfast event. We are asking every student to sell tickets. This is a community event – everyone is welcome! Prizes will be given out to students selling tickets. Each student is responsible for all tickets they receive.

Initial distribution will be *Monday, September 9, 2019.*

Students are responsible for returning all proceeds and any unsold tickets by *Monday, October 14, 2019.*

**All fields are required, please print neatly.*

Student (First and Last Name): _____

Grade (Please circle): 6 7 8

Parent (First and Last Name): _____

Homeroom Teacher: _____

Classroom Number: _____

Permission to Sell Tickets:

I acknowledge receipt of ticketing information and I understand that I am responsible for ALL tickets issued to my child. All monies, stubs, and unsold tickets must be returned no later than *Monday, October 14, 2019.* I understand that my child will not receive Hauntington Breakfast Tickets to sell without this acknowledgement.

_____ I give permission for my child to participate this year.

_____ I DO NOT give permission for my child to participate this year.

Parent signature: _____

HAUNTINGTON BREAKFAST



SATURDAY
OCTOBER 19, 2019
8am-11am

漢庭頓早餐會售票同意書

一年一度的漢庭頓早餐會即將來到，這個早餐會是我們學校每年度的主要籌款，募集的款項會用在學生需要的資料、設備和活動上，早餐會是一個歡迎每一個人來參加的社區活動，當天會有準備美食和表演，我們需要每個同學賣早餐卷來鼓勵大家參與此活動，同時我們有準備獎品來獎勵賣票的學生。

學生會在 9 月 9 日星期一收到早餐票，之後請在 10 月 14 日星期一或之前必須將售出的金額和沒有賣出的票交回學校。

* 請填寫以下資料

學生姓名 _____

年級(圈選) 6 7 8

父母姓名 _____

第一節教室老師姓名 _____

第一節教室號碼 _____

售票同意書

我收到並了解漢庭頓早餐會的目的和內容，我知道我要負責全部學校發給我小孩的早餐票，所有售出的錢、票根和未售出的票要在 10 月 14 日以前送回學校，如果此同意書沒有簽名送回學校，我了解我的小孩將不會收到要買的早餐票。

我同意我的小孩參與售票活動

我不同意我的小孩參與售票活動

家長簽名： _____